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Téma: Mistr snáší nespočet  
zkoušek a utrpení, 
aby vysvobodil cítící bytosti. 
Skupinová meditace v Korey 
DVD 230 
 
Objevuje se mnoho 
přírodních a lidmi  
způsobených katastrof. 
Mnoho vědců 
dokázalo, že stav 
Země  
se zhoršuje 
a zhoršuje. 
To způsobuje, 
že lidé nejsou klidní.  
I když mnoho  
duchovních praktikujících 
pilně medituje 
pro světový mír, 
co si ale myslíte 
o budoucnosti  
Země? 
Bude-li mnoho lidí 
duchovně praktikovat,  
zvláště, budou-li praktikovat  
Metodu Quan Yin, 
Země na tom 
bude lépe. 
Můžeme využít naši 
osvícenou atmosféru, 
abychom prolomili negativní 
a tmavou atmosféru. 
Proto nemohu 
odpočívat, i když  
jsem unavená a nesmělá, 
a mám strach z cestování. 
Musíme to vydržet,  
abychom uchovali tento svět,  
abychom probudili lidi 
k navrácení se k ctnostnému 
a šťastnému směru. 
Jinak bude svět 
zničen. 
 
Jak nás může vést utrpení 
ke štěstí 
Sydney, Austrálie  
16. března 1993 
v angličtině DVD 333 

Kdyby dnes byl naživu 
Alláh, Buddha a Ježíš, 
byli by zelení? 
Zelený je někdo, 
kdo se zajímá 
o životní prostředí. 
Rozumím. 
Je to nová strana 
která ochraňuje  
životní prostředí, ano? 
Částečně zřejmě ano. 
Měli bychom  
ochraňovat zeleň 
jak je to jen možné, 
pro svůj prospěch. 
Měli bychom ji ochraňovat, 
jak nám to  
prostor, čas 
a osídlení dovolí. 
V tomto případě, by tedy 
pravděpodobně Ježíš a Alláh, 
kdokoli,  
byli pro to. 
Já jsem také  
ochránkyně přírody, 
a naši praktikující 
nesmí, není –li to nutné 
kácet stromy. 
 
Musíme nalézt naše 
skutečné Já  
Los Angeles, Kalifornie, USA 
3. dubna 1993 
 
Drahá Mistryně, děkuji Vám,  
že jste mě informovala 
o tom, že tento svět je jen 
iluzí, a že vše, čeho tady 
člověk dosáhne, 
materiální bohatství, 
je bezvýznamné. 
Má otázka je taková,  
je-li to tak, 
znamená to, 
že si nemusíme dělat starosti 
s krásou této země, 
a se zneužíváním 
životního prostředí? 
A že si nemusíme  
lámat hlavu 

hledáním řešení, 
jak vyřešit společenskou 
nemoc, abychom nastolili 
na tomto světě mír? 
Ne, ne. Ne, ne. 
Osvícení nám jen pomůže, 
abychom věděli, 
jak to dělat lépe, 
udělat to lépe. 
Abychom to dělali 
s menším úsilím, 
a měli lepší výsledky. 
V našich meditačních  
centrech po světě, udržujeme 
vše v čistotě, krásné, 
sázíme stromy, 
nedovolíme,  
aby se nepořádek, odpadky 
povalovaly po centru, 
udržujeme našeho ducha  
a mysl čisté. 
I já miluji 
naprostou čistotu. 
Všichni žáci  
to vědí. 
Také sázíme stromy, 
trávu, 
děláme co je třeba, 
abychom zkrášlili náš svět. 
Jsme velice praktičtí, 
ale osvíceným způsobem. 
Proto děláme  
věci lépe, 
a jsme krásnější. 
A užíváme si světa, 
ale nejsme  
na něm závislí. 
 
Psi jsou nádherné bytosti 
 – část 1 
6. června 2001 odpoledne 
Florida, USA 
 
Zvířata jsou  
naši bratři a sestry. 
Je velice důležité, 
abychom věděli, jak  
s nimi žít harmonicky, 
a s respektem. 
Protože jsou tady 
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z určitého důvodu. 
Všimli jste si, že někteří 
ptáci nebo nějaká zvířata 
dělají v tomto světě 
speciální práci, ano? 
Někteří odstraňují 
odpadky, například sup. 
Samozřejmě, s tím 
udělají také nepořádek. 
Ale mají co do činění 
s celým  
životním prostředím. 
S rovnováhou  
našeho ekosystému. 
Ekologického systému, ano. 
Vyvažují přírodu, 
aby byla atmosféra 
dobrá, čistá 
apod. 
Vše má svůj 
účel, například, stromy 
jsou zde, aby dávali  
planetě kyslík. 
Bez stromů bychom zemřeli. 
Skutečně, ano. 
Bez stromů zemřeme. 
Bylo by méně vody, 
protože by nebyly stromy,  
aby vázaly vodu, 
a udržovali ji, 
když je. 
Vše tedy  
na této planetě, včetně nás  
spolu navzájem souvisí 
a pomáhá si, 
aby byly naše životy zde 
spokojené a možné, 
pohodlně. 
Ale pokud to nevíme, 
zabíjíme sami sebe. 
Vždy, když vykácíme strom, 
nebo zabijeme zvíře, 
zabijeme část 
nás samých. 
Musíme-li pokácet nějaký  
strom, zasaďme nové. 
Zasaďme tři nové. 
Ale stejně, trvá to 
nějakou dobu, než vyrostou. 
Když tedy chcete vykácet 

nějaké stromy, musíte  
předem nějaké vysázet. 
Trvá to nějakou dobu, 
než má strom schopnost 
produkovat dobrý vzduch, 
a absorbovat to špatné. 
Trvá to dlouho. 
Tedy, velké a starší stromy 
mají větší schopnost, než 
mladší vysázené stromy. 
Přestože vypadají, 
že jsou stejné velikosti. 
Rozumíte tomu? 
Stejně tak jako  
my, když jsme starší, 
máme více schopností, 
větší znalosti, 
včetně 
duchovní moudrosti, ne? 
Ano! Je to podobné. 
 
Diskusia medzi Najvyššou 
Majsterkou Ching Hai, 
riaditeľom školy p. Iztokom 
Kordisom 
a členkou parlamentu p. 
Barbarou Zgajner Tavsovou 
 
Povedali mi, 
že vo Waldorfskej škole 
sa podáva vegetariánske 
jedlo, je to tak? 
Áno, aj. 
Myslím,  
že Waldorfská škola 
je veľmi idealistická 
a priateľská 
k životnému prostrediu. 
V tomto období je to totiž 
otázka života a smrti. (Áno.) 
Jedenie mäsa veľmi škodí 
životnému prostrediu. 
Nehovorím ako kňaz, 
mníška alebo ako morálny 
puritán, 
ani nič podobného. 
Hovorím  
o prežití 
našej planéty. 
Máme len niekoľko rokov, 

len jeden alebo dva roky, 
aby sme zmenili svoj život, 
inak nebudeme mať žiadnu 
planétu, na ktorej by sme 
hovorili o jedení alebo 
nejedení mäsa. 
Preto si  
myslím, 
že by Waldorfská škola mala 
zmeniť svoju politiku, 
aby dala dobrý príklad 
iným školám. 
Navrhujem len toto, 
dobre? 
Kvôli prežitiu 
našej planéty. 
Stále sa pozerám 
na Waldorfskú školu 
vo svojom srdci. 
Vždy som si myslela, 
že je to škola veľmi 
naklonená prírode, 
učí deti 
vyššiemu systému 
a vyššej ideológii. 
Mám stále obdiv 
k Waldorfskej škole. 
Takže ak, vďaka svojmu 
dobrému menu, začnete 
s úplnou vegetariánskou  
stravou, malo by to veľmi 
veľký vplyv na školy vo  
svete. Viete, 
ľadovce sa roztápajú 
a to ovplyvňuje všetko, 
nejde len o tie ľadovce. 
Vedci už 
potvrdili, že ak sa dokonca 
roztopí územie trvalého 
ľadu, uvoľní sa plyn. 
A ten plyn je jedovatý 
pre všetkých, nie je možné 
pred ním utiecť, ak ide o 
tajfún, môžeme niekam ujsť. 
Ak je to plyn, 
dostane sa všade, 
rozumiete mi? 
Áno. 
Takže musíme 
prispieť čímkoľvek, aby sme 
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mohli zachrániť planétu. 
Už to viac nie je  
otázka  
morálky. 
Všetky tie roky som hovorila 
o našich morálnych 
povinnostiach k našim 
spoluobyvateľom, že sa 
musíme k zvieratám chovať 
tak, ako chceme, aby sa iní 
správali k nám, pretože aj 
oni všetky sú Božie tvory. 
Teraz je to ale otázka 
nášho vlastného prežitia 
a prežitia našich detí 
a všetkých, 
na ktorých nám záleží. 
Deti by teraz mali byť 
vyučované, ako 
zachrániť planétu 
individuálnym prístupom, 
ochranou 
druhov na planéte, 
nejedením zvierat, 
pretože jedenie zvierat 
znamená chov zvierat. 
A chov zvierat stojí 
mnoho vody, elektriky, 
liekov, všetkého možného 
a produkuje veľké 
množstvo plynného 
odpadu 
do atmosféry. 
Ten 
najnebezpečnejší 
a najjedovatejší 
plyn pochádza zo zvierat. 
Počula som o tom, 
čítala som o tom. 
Áno, je to v správe OSN. 
Áno. 
Kvôli dobytku, 
kvôli chovu dobytka. 
Áno. 
Je to najnebezpečnejšie 
pre životné prostredie. 
Na Supreme Master 
Television sme pre vás  
zhrnuli všetky tieto fakty, 
od OSN, od vedcov, 

zo všetkých zdrojov 
z celého sveta. 
Zostavili sme celý zoznam 
príčin. 
A OSN 
už tiež oznámila, 
že chov zvierat 
najviac poškodzuje 
našu planétu. 
Dokonca aj šéfka pre otázky 
klimatických zmien všetkým 
hovorí, že by nemali 
viac jesť mäso, že je to 
jedna z najväčších príčin, 
že je to najväčšia príčina. 
Hovoria, že v Pacifiku 
je na povrchu obrovská  
vrstva plastov a iných  
odpadkov, o rozlohe 
dvojnásobku USA. 
Taká veľká a ryby 
to všetko jedia, 
takže sa nám to takto 
vracia. 
Rybie mäso obsahuje 
ortuť a spôsobuje 
ľuďom otravu. 
Kvôli poškodzovaniu nášho 
životného prostredia 
sú otrávené 
aj ryby. 
A preto zomiera toľko 
ľudí kvôli jedeniu rýb, 
kvôli salmonelóze, chorobe 
šialených kráv, katarálnej 
horúčke, ochoreniam  
ošípaných, kurčiat, vtáčej 
chrípke atď. 
Nie je to už dokonca o tom, 
že tu sedím 
a rozprávam o morálnych 
štandardoch, ale toto 
by malo byť hlavnou témou. 
Mali by sme to urobiť 
aspoň pre planétu, 
aspoň kvôli planéte 
prestať jesť mäso, 
aby sme nevytvárali 
viac jedovatého plynu 
na planéte. 

A potom ju budeme možno 
schopní zachovať 
v súčasnom stave, 
a nezhorší sa to ešte viac. 
Pretože ak sa to ešte zhorší, 
všetci zomrú 
kvôli rôznym príčinám, 
kvôli plynu, 
nielen kvôli 
otepľovaniu, 
a chorobám, ktoré sú  
teraz už bežné. 
V televízii môžete 
každý deň vidieť 
nejakú katastrofu 
kvôli klimatickým zmenám. 
Áno, určite. 
Takže sa pokúšame o 
pozdvihnutie povedomia. 
Ale možno máte pravdu, 
že už nie je čas. 
Voľby, ktoré sme robili 
všetky tieto storočia 
nás priviedli tam,  
kde sme práve teraz, 
do situácie, kedy stratíme 
planétu v priebehu pár rokov, 
ak sa nezmeníme. 
Áno, určite. 
Koľko dní 
má jeden rok,  
365 
koľko dní na to 
teda máme? 
700 dní, zdá sa vám 
to veľa? 700 dní. 
Vzbudzuje to hrôzu. 
700 dní, viac menej, 
to je všetko, čo máme. 
Áno, rozumiete? 
Nemám moc 
robiť rozhodnutia, 
ktoré by pomohli svetu 
a som veľmi frustrovaná, 
a veľmi, veľmi smutná. 
Planéta umiera! 
A všetci si len tak 
pokojne sedia, 
ako by sa nič nedialo. 
Niektorí ľudia mi povedali: 
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„Ach, máme 50 rokov.“ 
Dobre, možno 
máme 50 rokov, ale  
čo je to 50 rokov? 
Áno. 
Áno? Päťdesiat rokov 
je len 50 krát 365 dní. 
50 krát 365 dní je všetko, 
čo máme. 
Päťdesiatkrát toľko. 
Lenže toľko to nie je! 
Máme len 2, 3, 4 krát 
365 dní. 
Nie som ten, 
kto to hovorí. 
Vedci a OSN 
to potvrdili. 
Takže teraz 
sa rozprávame o voľbe. 
Ak to takto pôjde ďalej, 
nemusíme si už  
nič vyberať, 
nebude už treba 
niečo si vyberať. 
Potom bude len jedna voľba. 
Zomrieť, všetci – 
deti, dospelí, zvieratá, 
ľudia, stromy, všetko. 
Na jednej strane  
máme voľbu, a to 
našu planétu, náš život. 
Na druhej strane 
sú peniaze. 
To je ten problém. 
Fajn. 
Ľudia, ktorí majú moc. 
Musíme to zmeniť. 
Oni vidia len jednu cestu. 
Peniaze. 
Kapitál. 
Áno, to je ten problém, 
príliš úzky pohľad, 
pretože ak zomrú, 
potom nebudú peniaze na nič. 
Videli ste film 
„Som legenda“, v hlavnej 
úlohe s Willom Smithom? 
Kráčal cez mnohé 
prázdne izby, 
peniaze ležali 

všade na hromadách. 
V tej chvíli ste mohli vidieť, 
aký nepotrebný je 
všetok ten papier. 
Vytlačený papier, ktorý 
voláme „dolár“ alebo „euro“ 
alebo nejako inak. 
Taký zbytočný. 
Všetci odišli, zomreli, 
celé mesto bolo vymreté 
a on kráčal 
po všetkom tom zlate 
a peniazoch, 
kopách peňazí 
všade na zemi. 
Naozaj by ste si 
mali pozrieť ten film, 
aby ste videli, aké je všetko 
nepotrebné, 
keď nemáte planétu 
alebo mesto, 
keď nemáte život 
a všetko je preč. 
Dúfam len,  
že niektoré vlády, 
všetky vlády 
a každý 
skutočne niečo urobí. 
Inak to bude takto. 
Ľudia budú veľmi trpieť, 
vrátane detí. 
Všetci to teraz 
hovoria. Všetci. 
Vedci 
oznámili 
všetky druhy dôsledkov. 
Ľudia majú viac 
chorôb, 
dokonca sa zvyšuje počet 
duševných chorôb 
v dôsledku klimatických 
problémov a zmien. 
Ľudia  
pri moci 
majú možnosť rozhodnúť sa 
pre zmenu. 
Majú na výber. Áno. 
Pomôcť ukázať to ľuďom. 
Keď vás volajú vodca alebo 
vedúci predstaviteľ národa, 

znamená to, že máte viesť 
ľudí správnym smerom. 
Ak ich vediete, 
musíte poznať,  
čo je dobré pre vaše stádo. 
Musíte ich viesť 
po správnej ceste. 
To si myslím, 
že by mali robiť. 
Musia byť  
vnútorne silní. 
Existuje dostatok informácií, 
aby vedeli, 
ktorý smer je správny 
pre záchranu planéty. 
Máme televíziu, 
internet, 
noviny. 
Môžeme sa informovať 
o tom, aká je táto 
situácia nebezpečná 
a vážna. 
Ak ste vedúci 
predstaviteľ národa, 
musíte sa predovšetkým 
postarať o svoj národ. 
A potom vás iné národy 
môžu nasledovať, 
ak nie, potom bude 
každý čakať na ostatných, 
a kedy potom začneme? 
Váš národ 
musí byť na prvom mieste. 
Áno, akýkoľvek národ. 
Jeden národ v danom čase. 
Vidíte, ako to bolo  
so zákazom fajčenia,  
začalo to jedným národom. 
Napríklad v Európe, 
možno bolo 
prvé Írsko? 
Áno, myslím, 
že Írsko bolo prvé. 
Áno, zakázali fajčiť. 
A teraz takmer 
všetky európske krajiny 
zakázali fajčiť. 
Načo si robiť starosti 
s nejakým národom, 
s celým svetom alebo s tým, 

http://www.suprememastertv.com/
http://www.suprememastertv.cz/
http://suprememastertv.cz/download.php
http://suprememastertv.cz/filmy.php


Titul: TV_612_V rovnováze s ekosystémem naší planety 

Celosvětové satelitní vysílání www.SupremeMasterTV.com, české překlady a podpora www.SupremeMasterTV.cz  
Videa ke stažení ve formátu (.mpg, .avi, .flv) naleznete na: http://SupremeMasterTV.cz/download.php 
Video k těmto titulkům naleznete v seznamu filmů: http://SupremeMasterTV.cz/filmy.php          Strana 5 / 5 

kto je najmocnejší? 
Najmocnejší človek 
a najmocnejší vodca 
je ten, kto to urobí. 
A nečaká na  
nikoho iného. 
To je môj názor. 
Však? 
Áno, máte pravdu. 
Možno Slovinsko. Keďže  
som sa stretla s vami z 
parlamentu, možno môžete 
vy priniesť moje posolstvo. 
Rozumiem vášmu  
posolstvu. 
Viem, že mu rozumiete. 
Takže, prečo nie? 
Pracujte na tom. 
A budete najmocnejším 
riaditeľom zo všetkých 
Waldorfských škôl. 
Urobili by ste to? 
Boli by ste 
dostatočne silný, 
aby ste sa stali vôbec prvým, 
kto zmení celý systém, 
aby zachránil planétu? 
Aj keď vy sami 
nemôžete zachrániť planétu, 
kto vie? 
Možno to vy odštartujete 
a všetci s tým začnú. 
Možno budú nasledovať… 
Áno, a aj keby vás 
nenasledovali, 
aspoň nie je krv 
na vašich rukách. Viete, 
že ste urobili, čo bolo treba. 
A Nebo bude jediným 
miestom, kde sa budete 
zodpovedať. 
Uvidíte, že vaše deti 
vás nebudú obviňovať. 
Áno! 
Otázka nie je tak, či sme boli 
úspešní alebo nie, otázka je, 
či sme sa o to pokúsili, 
ako sa najlepšie dalo. 
Áno. 
Myslím, že môžeme 

urobiť mnoho vecí! 
Nežiadam vás 
o veľa vecí. (Áno!) 
Žiadam len o jednu vec. 
Staňte sa vegetariánmi. 
To je všetko! 
V tom prípade nemusím 
seba meniť  
pretože 
ja mäso nejem. 
Vy už ste  
vegetariánom? (Áno!) 
Potom je to ľahké! 
Zmeňte niečo 
ďalšie. 
Ak ste urobili prvý krok, 
už ste uspeli! 
Áno! 
Urobte druhý krok. 
Nemyslím tým, 
že musíte ísť teraz domov 
a všetko zahodiť preč 
a napísať: 
„Od dneška som sa rozhodol 
byť vegetariánom.“ 
Nemyslím to. 
Mám na mysli, aby ste  
zvolali stretnutie rodičov 
a povedali im to, 
čo vám hovorím ja! 
Všetky vedomosti, 
ktoré viete 
o klimatických zmenách 
a ako ovplyvňujú našu  
planétu. O správe OSN, 
všetkom ostatnom! 
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